
    Elektronický zpravodaj měsíčníku Hospodářských novin 

Zklidňování dopravy: Rekord! 
Nejvíce přihlášek v dosavadní historii soutě-

že Zklidňování dopravy ve městech a obcích 
se sešlo v letošním jejím už čtvrtém ročníku. 
Podle organizátora Ing. Petra Šmída z Nadace 
Partnerství do uzávěrky 31. května podalo 
přihlášku celkem 18 měst, městských částí a 
obcí. Zatímco v kategorii obcí se mezi přihlá-
šené soutěžní projekty z Moravy a Slezska 
aspirující na vítězství vklínil pouze jediný 
projekt z Rožďalovic na Nymbursku, v kate-
gorii měst a městských částí je poměr přihlá-
šených českých, moravských a slezských pro-
jektů vyrovnanější.  

Soutěž pořádají Nadace Partnerství a Nada-
ce VIA v rámci společného programu Doprava 
pro 21. století ve spolupráci s Ministerstvem 
dopravy, Svazem měst a obcí ČR a měsíční-
kem Moderní obec. Více informací najdete na 
www.doprava21.ecn.cz/soutez2005.php  . 

22. 6. 2005   
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Motivace obcí? Ano, ale ne na úkor státního rozpočtu 
»Od letošního roku se krajům zvýšil podíl na 

sdílených daních z 3,1 % na současných  
8,92 %. Nedomnívám se však, že by v nejbliž-
ším období mělo dojít k další novele zákona o 
rozpočtovém určení 
daní, tentokrát ve vztahu 
k obcím,« řekl v rozho-
voru pro Moderní obec 
první místopředseda 
vlády, ministr financí 
Mgr. Bohuslav Sobotka. 
Podle jeho názoru nasta-
vení příjmů obcí prospí-
vá stabilita, a proto by se 
nemělo měnit každé 
volební období.  

Šéf resortu financí 
současně připomněl, že 
»to však nevylučuje 
diskusi o posílení moti-
vačních prvků«. Jak ministr Sobotka dále uve-
dl, pro města a obce, které aktivně podporují 
rozvoj podnikání na svém území, existují  
v zásadě dva způsoby posílení výnosů z moti-
vačních prvků. »Jednak na úkor daňových 
příjmů státního rozpočtu – což je ovšem 

v současné době s ohledem na situaci ve veřej-
ných financích nepřípustné, jednak v rámci 
stávajícího systému rozpočtového určení daní 
pro obce na úkor snížení stávajícího procenta 

na sdílených daních obcí 
(20,59 %). V případě 
druhé možnosti je nutné 
zvážit, jak by uvedená 
změna dopadla na jed-
notlivé kategorie obcí,« 
vysvětlil Mgr. Bohuslav 
Sobotka. 
Ministr se nebrání ani 
případné nové metodice 
propočtu příspěvku na 
výkon státní správy, 
kterou v souladu s usne-
sením vlády připravuje 
Ministerstvo vnitra. »Ale 
pouze za předpokladu, že 

s jejím zavedením nebudou spojeny dopady na 
státní rozpočet,« upozornil. 

( r š )  
 

Celý obsáhlý rozhovor s ministrem Sobotkou 
přinese srpnové vydání Moderní obce. 

AKT UÁL NĚ  

O ČEM SE MLUVÍ 

Moderní obec 8/2005 
 

Příloha speciál: Veřejná zeleň a údržba  
veřejných prostranství 

 

Redakční část bude obsahovat příspěvky týkající se péče 
o veřejnou zeleň a úpravy krajiny, způsobu financování 
apod. 

Možná témata inzerce: 
• technika pro výsadbu a údržbu zeleně ve městech a ob-

cích  
• nabídka výpěstků vhodných pro veřejné parky, sady a 

zahrady 
• úprava cestiček, chodníků a cyklostezek 
• úprava travnatých a květinových ploch 
• lavičky, odpadkové koše, osvětlení, kašny, odpočívadla, 

značení 
• poradenství pro úpravu veřejných zelených prostor 
• leasing techniky 

 

Téma měsíce: Hasičská a záchranářská technika 
Redakční část: 

• dotace pro sbory dobrovolných hasičů a hasičské záchran-
né sbory 

• opravy, údržba a modernizace hasičské a záchranářské 
techniky 

• požárně-bezpečnostní zařízení a el. požární signalizace 
• výcvik členů sborů dobrovol. hasičů při obsluze techniky 
• projektování a výstavba hasičských zbrojnic 
 

Vedle redakční části bude v těchto přílohách prostor pro 
komerční nabídky služeb nebo produktů, ať již formou 
plošné inzerce či komerční prezentace.  
 

UZÁVĚRKA INZERCE a redakčních příspěvků: 11. 7.  2005 
VYCHÁZÍ:  3. 8.  2005 

 

Bližší informace:  
Petr Pfleger, tel.: 233 071 403, 603 198  873 

e-mail: petr.pfleger@economia.cz 

Vůbec poprvé v historii mohou Češi čerpat 
finanční podporu prostřednictvím Finančních 
mechanismů Evropského hospodářského pro-
storu (EHP) a Norska. Projekty s žádostmi o 
dotace v rámci první výzvy 
mohou předkládat od poloviny 
letošního května do 15. srpna. 
Finance mechanismů EHP a 
Norska se tak vedle dotací z 
Evropské unie stávají dalším 
významným zdrojem podpory 
pro Českou republiku. 

»Norsko, které není členem 
Evropské unie, se spolu 
s dalšími zeměmi – Islandem a 
Lichtenštejnským knížectvím – 
zavázalo přispívat ekonomicky 
slabším zemím v Evropském 
hospodářském prostoru. A to 
poskytováním finanční pomoci na investiční 
a rozvojové projekty v oblastech, jako jsou 
například ochrana a obnova kulturního dědic-
tví, ochrana životního prostředí, podpora soud-
nictví nebo zdravotnictví či péče o dítě,« uvedl 
projektový manažer poradenské společnosti KP 
projekt Miroslav Kotoun. Doplnil, že pro Čes-
kou republiku je pro pětileté období 2004 až 

2009 určeno z uvedených mechanismů zhruba 
111 miliónů eur.  

Češi se mohou do čerpání prostředků z Fi-
nančních mechanismů EHP a Norska zapojit 

několika způsoby – prostřednic-
tvím individuálních projektů, 
které mohou předkládat přímo 
na jednotlivá ministerstva podle 
zaměření a typu projektů, dále 
formou realizace dílčích projek-
tů v rámci tzv. programů, jejichž 
vyhlašování je v kompetenci 
příslušných krajů, nebo pro-
střednictvím menších grantů 
čerpaných v rámci »blokových 
grantů«, neboli fondů. 
»Jihočeský kraj v rámci Finanč-
ních mechanismů Evropského 
hospodářského prostoru a Nor-

ska nyní připravuje vlastní program se zaměře-
ním na tři opatření – obnovu kulturního dědic-
tví, modernizaci a vybavení jeslí, mateřských 
škol, základních škol, školních vzdělávacích 
center a dětských domovů a dále programy 
podpory dětí se specifickými problémy,« 
upřesnil Miroslav Kotoun. 

( t z )  

Jihočeši mohou usilovat o podporu z EHS a Norska 

Další newsletter až 7. září 2005 
Vážení čtenáři,  

vzhledem k nadcházejícímu období prázdnin a 
letních dovolených obdržíte další číslo elektro-
nického zpravodaje – newsletteru Moderní obce 
až 7. září. Časopis Moderní obec však během 
léta vycházet nepřestane a jeho červencové 
číslo se bude expedovat již 8. července 2005.                                                                               

                                                                             Redakce 

Mgr. Bohuslav Sobotka   Foto: Ondřej Besperát 

http://www.doprava21.ecn.cz/soutez2005.php
http://www.moderniobec.cz
mailto:petr.pfleger@economia.cz


13/2005                                                                 http://www.moderniobec.cz                                                               strana 2 

22.  6 .  2 00 5 

F. Bublan se sejde s hejtmany 
Problematikou územně správního členění 

státu, omezováním práv krajů a obcí při naklá-
dání se svým majetkem i početními stavy 
policistů v ČR a jejich rozdělením podle krajů 
se má mj. tento pátek 24. června v Praze  
zabývat Rada Asociace krajů ČR (AK ČR). 
Hejtmani na toto téma budou hovořit 
s ministrem vnitra Františkem Bublanem.  

K dalším bodům programu rady asociace 
patří například kompetence krajů a České 
inspekce životního prostředí v oblasti ochrany 
životního prostředí, memorandum o spoluprá-
ci mezi Ministerstvem pro místní rozvoj a AK 
ČR, perspektivy společného zastoupení krajů 
v Bruselu či problematika posílení finanční 
nezávislosti územní samosprávy. 

Stromy a jejich vliv na stavby 
Pracovníci státních orgá-
nů životního prostředí, 
pracovníci obcí, měst a 
krajů, stejně jako třeba 
architekti či statici jsou 
zváni na konferenci 
Stromy a jejich vliv na 
stavby. Konferenci na 
dny 21. až 23. září 2005 
chystá její organizátor – 

společnost Sekurkon, a to do hotelu Petr Bez-
ruč v Malenovicích u Frýdlantu nad Moravicí. 
Přihlášky se přijímají do 20. srpna, více infor-
mací o akci se můžete dozvědět na e-mailu:  
sekurkon@sekurkon.cz či na telefonních 
číslech 224 916 473, 224 923 171. 

Peníze romským komunitám 
Rada Plzeňského kraje odsouhlasila poskyt-

nutí prvních finančních dotací vybraným žada-
telům v rámci Programu podpory sociální 
práce v sociálně vyloučených romských ko-
munitách. V tomto programu je na letošní rok 
vyčleněno 300 tisíc Kč z rozpočtu kraje. Nej-
vyšší schválená dotace ve výši 75 tisíc Kč je 
určena obecně prospěšné společnosti 
»Společnost tady a teď« na individuální dou-
čování dětí ze sociálně vyloučených lokalit. 

Podpoří energetické audity 
Zvýšení financí na zpracování energetických 

auditů v roce 2005 schválili minulý týden 
pražští radní. Jde o částku 1,317 mil. Kč, která 
umožní zmapovat hospodaření s energií  
v dalších objektech v české metropoli. Ujasní 
se zároveň opatření, která by umožnila spotře-
bu energie v těchto objektech snížit. »Chtěli 
bychom pomocí auditů získat lepší informace 
o hospodaření s již tak nákladnou energií pro 
hlavní město, ale také pomocí výsledků prove-
dených průzkumů lépe řešit problémy energe-
tické politiky města – a to i z pohledu distri-
bučních energetických společností,« zdůvodnil 
náměstek primátora Mgr. Jan Choděra.   

Zpracování auditů hospodaření s energií 
v bytových objektech v majetku hlavního 
města Prahy zajišťují pro odbor správy majet-
ku správcovské firmy. Právě jedna z nich již  
o dotaci zažádala. 

Projekt Rádce investora přinesl zajímavé semináře 
Komise pro cenné papíry (KCP) ve spoluprá-

ci se společností ING Investment Management 
uspořádala během uplynulých dvou měsíců 
v Ostravě, Plzni, Brně a Praze semináře speci-
álně zaměřené na investování měst a obcí. 
Semináře si kladly za cíl přiblížit oblast kapitá-
lového trhu jak voleným zastupitelům, tak 
odborným zaměstnancům obecních a měst-
ských úřadů a seznámit je s možnostmi, které 
tento způsob ukládání financí 
municipalitám nabízí.  

První část seminářů se pokaž-
dé zaměřila především na úlohu 
KCP jako orgánu státu, dozoru-
jícího a regulujícího kapitálový 
trh, právní úpravu, obsah  smluv, 
představení investičních nástrojů 
a zprostředkovatelských firem, s 
nimiž se každý investor může na 
českém finančním trhu setkat. 
Druhá část navázala na teoretický úvod a na 
praktických ukázkách přiblížila způsoby sesta-
vování strategií, zásady investování a možná 
rizika s investicemi spojená. 

Seminářů se celkem zúčastnilo přes sto zá-
stupců měst i obcí, přičemž největší zájem 
projevili o sestavování investiční strategie a o 
tipy, co by nemělo chybět v portfoliu investic. 
Jako velmi přínosné hodnotili rovněž seznáme-
ní s nabídkou investičních nástrojů, které jsou 
nyní na českém kapitálovém trhu k dispozici, 

a praktické rady, jak spolupracovat s investič-
ními společnostmi či obchodníky s cennými 
papíry. Dotazy směřovaly rovněž k připravova-
ným změnám v evidenci cenných papírů, tedy 
k centrálnímu depozitáři a k regulaci, či dozoru 
nad investičními zprostředkovateli. Zajímavá 
diskuse se rozpoutala v Praze na téma vnitřních 
kontrolních mechanismů uvnitř investičních 
společností. KCP hodnotí semináře na základě 

zpětné vazby od účastníků jako 
úspěšné a plánuje navázat na 
tuto první sérii již letos na pod-
zim  »Chtěli bychom oslovit 
další městské a obecní úřady, 
aby se informace dostaly k co 
největšímu počtu zastupitelů.« 
říká Ivana Sedláčková, tisková 
mluvčí KCP. 
Semináře jsou součástí celoná-
rodního vzdělávacího projektu 

KCP »Rádce investora«, který se zaměřuje na 
laickou veřejnost s cílem zvýšit povědomí o 
kapitálovém trhu, jeho možnostech a rizicích. 
KCP v rámci tohoto projektu připravila napří-
klad i televizní seriál a vydala řadu publikací. 
Přímo pro města a obce vydala publikaci 
»Správa aktiv pro města a obce«, která byla 
k dispozici na seminářích.  

Publikace a prezentace ze seminářů jsou ke 
stažení na stránkách KCP www.sec.cz . 

( z r )  

Informační společnost oslovuje i municipality 
Informační společnost je jednou ze čtyř tzv. 

horizontálních priorit strukturálních fondů 
Evropské unie. Každý z žadatelů o podporu ze 
strukturálních fondů vykazuje, jaký vztah a 
dopad má jeho projekt na rozvoj informační 
společnosti. Tato priorita se tak horizontálně 
promítá do velkého počtu financovaných pro-
jektů. Přímo na rozvoj informační společnosti 
je zaměřen především Společný regionální 
operační program (SROP), konkrétně opatření 
2.2 – Rozvoj informačních a komunikačních 
technologií v regionech. Jeho cílem je podpořit 
investice do informačních a komunikačních 
technologií (ICT) regionální a místní veřejnou 
správou. S tím se pojí i podpora aktivit spja-
tých s veřejným přístupem k internetu pro ob-
čany mj. v knihovnách, komunitních centrech a 
školách – a se zajištěním ICT pro veřejnou 
správu.  

»V oblasti informačních a komunikačních 
technologií dokáže Česko úspěšně čerpat pod-
poru EU. Poptávka dokonce dvojnásobně pře-
kračuje nabídku, přičemž předkládané projekty 
jsou velmi kvalitní, což dokazuje 100% vyčer-
pání alokovaných prostředků. Konkrétně pro 
opatření SROP 2.2. z celkové dostupné částky 

405 miliónů korun bylo již schváleno k čerpání 
396 miliónů a konkrétní smlouvy uzavřeny na 
128 miliónů korun. Ukázalo se, že pro léta 
2007 až 2013, tedy následující evropskou fi-
nanční perspektivu, je nutné projektům rozvoje 
informační společnosti zajistit větší finanční 
podporu, a to je i naším cílem, na kterém už 
dnes aktivně pracujeme. Dokud neexistovalo 
Ministerstvo informatiky, nebyla této oblasti 
při jednáních na úrovni Evropské unie věnová-
na patřičná pozornost. I proto je dnes dostupná 
podpora omezená,« říká ministryně informati-
ky Ing. Dana Bérová.  

Dosud proběhly tři výzvy k podání projektů, 
bylo předloženo 197 žádostí, schváleno  
114 konkrétních projektů a na 23 projektů již 
byly uzavřeny smlouvy. Nejvíce projektů před-
ložily kraje Olomoucký, Moravskoslezský, 
Jihočeský a Vysočina. Typickými projekty jsou 
například: vysokorychlostní přístup v obcích a 
mikroregionech a místa veřejného přístupu 
k internetu, multimediální centra, internetové 
kiosky (jako třeba ve zdravotnických zaříze-
ních) či obecní informační systémy pro komu-
nikaci občana s úřadem.  

( t z )  

Rady pro výběr finančního partnera: 
• Vybírejte ze společností s licencí Komise pro cenné papíry. 
• Seznamte se s ratingem společnosti od renomované ratingové 

agentury. 
• Seznamte se s objemem aktiv pod správou této společnosti,  

s její historií a výsledky. 
• Ujistěte se o dostupnosti poskytovaných informací. 
• Vyžádejte si reference, příp. klienty přímo kontaktujte. 

Hlavní zásady při správě aktiv: 
• Nesázejte vše na jednu kartu! Rozumný investor své peníze 

diverzifikuje. 
• Historie se neopakuje! Minulá výkonnost nikdy není stejná jako 

výkonnost budoucí. 
• Vyšší výnos je vždy spojen s vyšším rizikem! 
• Před investicí vše podrobně konzultujte a případné nejasnosti si 

nechte znovu vysvětlit. 

http://www.moderniobec.cz
mailto:sekurkon@sekurkon.cz
http://www.sec.cz
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Ze staré vodárenské věže v Bohumíně u nového aquacentra vzniká penzion s vyhlídkovou kavár-
nou. Přestavba třicetimetrové kruhové budovy přijde na zhruba 25 mil. Kč. Na projekt získala 
radnice svou historicky první dotaci z EU ve výši 16,7 mil. Kč a částkou 1,6 mil. Kč na něj přispěl 
i Moravskoslezský kraj. Už za necelý rok tak můžete zkusit bydlet třeba v penzionu Bidýlko, Mok-
rá věž, Na Vyhlídce, Bublinka, Bohunka, Orlí hnízdo, Vodomilka či Maják. Město totiž pro objekt 
hledá přiléhavý název, na nějž vyhlásilo soutěž. Její vítěz získá týdenní pobyt pro dvě osoby  
v novém penzionu. Dosud se sešlo přes 300 návrhů jako Žirafa, Raketa, Špunt, Ptačí hnízdo, Mik-
rofon, Jehla, Vega, Plameňák, Rosnička, Zápalka, Mračník, Kukátko či Čumenda. Výjimkou 
nejsou ani poetické názvy typu penzion Pod Nebesy, V Oblacích, V Nebi, V Povětří, Pod Hviezda-
mi, Modrá laguna a Bella Vista. Sedmkrát se objevil i návrh podle jména starosty Bohumína Petra 
Víchy, a to Víchovka, Víchárna či Petrův výhled. 

Návrhy lze posílat až do 31. srpna na adresu bohumínské radnice pod heslem Název penzionu, 
nebo e-mailem na e-info@mubo.cz či formou SMS na telefonní číslo 732 596 092. Soutěžící by 
neměli zapomenout uvést své jméno, adresu a telefonní číslo.                                                      ( t z ) 

Bohumín hledá název pro penzion z vodárenské věže  
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Nové logo pro Prahu 6 
Praha 6 se letos stává 
první městskou částí v 
hlavním městě s vlast-
ním logem. »V životě 
firmy, instituce či jedin-
ce jsou z hlediska pub-
lic relations neboli 
vztahů s veřejností 

nejdůležitější tři události – vznik, zánik a změ-
na. A v procesu změny se vytvořením nového 
vizuálního stylu nachází právě Praha 6,« zdů-
vodnil tento krok starosta Prahy 6 Tomáš Cha-
lupa. »Dnes již nestojí otázka ve smyslu, zda 
design ano či ne, ale jakou kvalitu design má a 
jak dobře komunikuje své vlastnosti občano-
vi,« doplnil opoziční zastupitel Radomír Lesz-
czynski, mj. autor současného jednotného 
vizuálního stylu ČSA, a dodal, »design je 
aktivní součást dobré a jasné komunikace 
úřadu městské části s veřejností.« 

Kraj mapuje hluk na silnicích 
Seminář o environmentálním hluku se včera, 

úterý 21. června, uskutečnil na Krajském úřa-
du Středočeského kraje. Na semináři se mj. 
hovořilo i o dopadech této problematiky pro 
kraje v přenesené i samostatné působnosti. 
»ČR je s mapování a řešením této problemati-
ky v Evropské unii na špici. Zmapována byla 
u nás po stránce hlukové zátěže celá síť rych-
lostních komunikací a silnic 1. třídy za použití 
nejnovějších technologií,« uvedl náměstek 
hejtmana Ing. Vilém Žák. Vypracování hluko-
vé studie pro středočeské komunikace 2. a  
3. třídy zadala již loni rada kraje. 

Udělal Havířov krok zpět? 
Městská realitní agentura, která spravuje 

obecní byty v Havířově, přejde od 1. července 
v rámci rozúčtování nákladů na tepelnou ener-
gii na propočet podle započitatelné podlahové 
plochy. Nejzávažnějším důvodem tohoto kro-
ku je fakt, že měření tepla pomocí tzv. pomě-
rových trubiček je nedokonalé a zastaralé. 
»Tato měřidla se přestávají vyrábět a nikde ve 
světě se již pro měření neprosazují. Systém 
měření pomocí nich je navíc hodně nepřesný,« 
uvedl náměstek primátorky Ing. Eduard 
Heczko. Podle něj v žádném případě nejde  
o porušení zákona: »Dříve se poměrové měře-
ní do zákona promítlo, nyní to majitelům bytů 
zákon neukládá.«  

Komerční banka partnerem SMO 
Svaz měst a obcí ČR a Komerční banka 

uzavřely rámcovou dohodou o spolupráci. 
Banka se tak stává exkluzivním partnerem na 
vybraných akcích SMO a zároveň chce dlou-
hodobě podporovat program Euro Projekt. 
Cílem tohoto programu je seznámit zástupce 
místních samospráv se změnami souvisejícími 
se vstupem ČR do EU.  

Po dvou letech, kdy Dobročinný fond Philip 
Morris ČR, a.s., finančně podporoval projekty 
zaměřené na místní rozvoj a sociální oblast 
v regionech, kde tato společnost na našem 
území působí (Praha, Kutnohorsko a Hodonín-
sko), letos fond dal příležitost také projektům 
neziskových organizací na celém území ČR 
(podpora projektů v uvedených třech regionech 
pokračuje). Stalo se tak v rámci programu 
3x333 tisíc pro aktivní život obce (informovali 
jsme o něm v našem elektronickém zpravodaji 
již letos v únoru a dubnu), 
který je určen nevládním 
neziskovým organizacím 
usilujícím o zlepšení fy-
zického a kulturního pro-
středí měst a obcí. Pod-
mínkou je nejméně 30% 
finanční  spoluúčast 
z místních zdrojů a sou-
hlas příslušné obce. Právě 
včera, v úterý 21. června, 
byly v Praze formou gran-
tu 333 tisíc Kč oceněny tři 
projekty, které nejvíce 
zaujaly hodnotící komisi.  
• Občanské sdružení 
Bayerův odkaz z Jeseníku nad Odrou na No-
vojičínsku grant využije pro projekt Společně 
budíme starý dům. Chce jím obnovit zdevasto-
vaný bývalý klášter v místní části Blahutovice 
tak, aby získal nejen původní podobu, ale také 
se znovu stal kulturním, duchovním a sociál-
ním centrem. Grant Dobročinného fondu Philip 
Morris poslouží k rekonstrukci bývalé kaple. 
• Občanské sdružení Obnova kulturního 
dědictví údolí Desné z Velkých Losin na 
Šumpersku převzalo grant pro projekt Obnova 
kaple Nanebevzetí Panny Marie v Pekařově. 
Po rekonstrukci kaple bude sloužit jak 
k příležitostným mším, tak hlavně ke konání 
koncertů, divadelních představení a jiných 
kulturních aktivit. V kapli už letos nainstalují 
stálou expozici o historii osady Pekařov a  
o tamní světoznámé někdejší výrobně varhan a 
flašinetů. 

• Občanské sdružení Divadelní spolek Kra-
konoš z Vysokého nad Jizerou na Semilsku 
požádalo o grant na rekonstrukci divadelní 
budovy spolku. Podle starosty města Vysoké 
nad Jizerou Jindřicha Matury je Krakonoš nej-
starším ochotnickým spolkem v Čechách a 
možná i v celé Evropě. Osmdesát let stará di-
vadelní budova spolku již nutně potřebovala 
stavební úpravy, aby v ní mohla i nadále úspěš-
ně pokračovat přehlídka vesnických ochotnic-
kých divadelních souborů Krakonošův divadel-

ní podzim, jejíž tradice 
vznikla už v roce 1971. 
Jak na včerejším předání 
šeků uvedl jeden z porotců 
Jindřich Vaněk, ředitel 
komunikační agentury 
Silver B.C., projektové 
záměry do programu 
3x333 tisíc pro aktivní 
život obce předložilo cel-
kem 92 žadatelů z celé 
České republiky, z nichž 
pouze deset bylo vyřazeno 
kvůli formálním nedostat-
kům. I když rozhodnutí 
hodnotící komise o uděle-

ní všech tří grantů bylo jednomyslné, řada 
dalších neoceněných projektů byla rovněž na 
velmi vysoké úrovni.  

Ředitel Nadace VIA Jiří Bárta (tato nadace je 
správcem dobročinného fondu) proto v té sou-
vislosti informoval o rozhodnutí, že všechny 
projekty letos neoceněné v rámci programu 
3x333 tisíc mohou svoji přihlášku použít a 
ucházet se s ní o finanční podporu v programu 
Rozvoj regionálního a komunitního života.  

Uzávěrka pro předložení projektových zámě-
rů v tomto programu je 15. července 2005 a 
mohou v ní o grant žádat nevládní neziskové 
organizace registrované jako občanská sdruže-
ní, nadační fondy, obecně prospěšné společnos-
ti – a také obce a příspěvkové organizace. Více 
informací získáte na internetové adrese 
www.nadacevia.cz .                                       

                                                                 ( r š )  

Program 3x333 tisíc pro aktivní život obce naděloval 

Obnova kaple Nanebevzetí Panny Marie 
v Pekařově na Šumpersku dostane díky 
Dobročinnému fondu Philip Morris nový 
impuls.                                        Foto: archív 
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